
 

  
VOLKSPARTIJ VOOR VRIJHEID EN DEMOCRATIE 
STATENFRACTIE DRENTHE  

 
 

 
Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe 
De heer J. Tichelaar 
Postbus 122 
9400 AC Assen 
 
 
 
Assen, 15 augustus 2015 
 
Onderwerp: schriftelijke vragen ex artikel 41 Reglement van Orde Vergadering Provinciale 
Staten inzake een mogelijke investeerder in breedband voor Drenthe. 
 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
“Honderdduizenden huishoudens op het platteland krijgen zicht op supersnel internet” kopte de 
Telegraaf vanochtend. Hierbij werd vermeld dat CIF, een beleggingsfonds in telecommunicatie-
infrastructuren, investeert in de aanleg en onderhoud van lokale netwerken. Op de website van CIF 
vond de VVD fractie meer informatie over hun werkwijze, o.a. dat het gaat om open netwerken. 
 
Mogelijk biedt dit grote kansen voor een snelle verglazing van Drenthe. Voor de VVD Fractie is dit 
aanleiding tot het stellen van de volgende vragen aan het college van GS: 
 
 

1. Heeft u kennis genomen van dit bericht en kent u het beleggingsfonds CIF? 
2. Kunt u nagaan of, en zo ja op welke wijze, dit fonds kan bijdragen aan de realisatie van snel 

internet op het platteland?  
3. Kan dit een versnelling opleveren in de verglazing van Drenthe en wat is daar verder voor 

nodig? 
 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de VVD Statenfractie, 
 

 

Willemien Meeuwissen 


